
 

臺灣大學工學院將於 10 月 26 日（週四）下午 12:30 至 3:00 舉辦一場有關中英混合語言教學

的研討會，主題為「在本地與國際生課堂上的中英混合語言教學經驗分享」。 

 

我們的特邀講者是工學院土木系的卡艾瑋教授（Prof. Herve Capart）。卡艾瑋教授在混合語言

環境下教學已有 20 年的經驗。他本人曾在臺灣大學獲得碩士學位，當時主要的課程都是以中

文授課。 

 

在本次研討會上，卡艾瑋教授將分享他對混合語言教學的看法，並介紹如何在同時有本地和

國際學生參加的課堂上，結合英語和華語進行教學。 

 

我們誠摯地邀請您參加這場非常有趣的研討會活動，並與卡艾瑋教授一同討論有關雙語教學

的經驗。活動報名連結：https://forms.gle/ctfvr39HpNZ12JjGA 

 

The College of Engineering at NTU will be hosting the NTU EMI Workshop with the topic of: 

 

Mixed language instruction: combining English and Chinese in classes where both local and 

international students are enrolled. 

 

Our speaker is Prof. Herve Capart from the Civil Engineering Department. Prof. Capart has 20 years 

of experience teaching in a mixed-language environment. He himself received his master’s degree 

from NTU, during which courses were mainly conducted in Mandarin. In this workshop, Prof. 

Capart will discuss his view on mixed language instruction. In particular, he will cover how to 

combine English and Chinese in classes where both local and international students are enrolled. 

Please join this exciting seminar to learn about his experience and share yours as well. 

 

(一) 主辦單位：國立臺灣大學工學院與雙語教育中心 

Organizer: College of Engineering and CBE of NTU 

 

(二) 時間：112 年 10 月 26 日(週四) 12:30-15:00 

Date: Thursday, October 26, 2023 (12:30-15:00) 

 

(三) 地點：臺大工學院綜合大樓國際演講廳(203) 

Venue: 203 Lecture Hall, Building of College of Engineering, NTU 

 

(四) 參加對象：本院教職員及對大學全英語授課教學有興趣者 

Participants: Faculty and students who are interested in EMI education. 

 



(五) 報名方式：即日起開始報名至 2023 年 10 月 23 日下午 5 點截止報名 

報名連結：https://forms.gle/ctfvr39HpNZ12JjGA 

Registration: Please sign up before 17:00 on October 23, 2023 

Registration link: https://forms.gle/ctfvr39HpNZ12JjGA 

 

時間 Time 項目 主講人 Speaker 

12:30-13:30 報到 Registration 

13:30-13:40 

開場 

Opening 

Remarks 

國立臺灣大學土木系 陳柏華教授 

Prof. Albert Chen, Department of Civil Engineering, 

National Taiwan University 

13:40-14:20 

主題講座 

Keynote 

Speech 

國立臺灣大學土木系 卡艾瑋教授 

Prof. Herve Capart, Department of Civil Engineering, 

National Taiwan University 

14:20-14:40 休息 Tea Break 

14:40-15:00 

提問與討論 

Q&A / 

Discussion 

國立臺灣大學土木系 陳柏華教授 

Prof. Albert Chen, Department of Civil Engineering, 

National Taiwan University 

國立臺灣大學材料系 謝宗霖教授 

Prof. Jay Shieh, Department of Materials Science and 

Engineering, National Taiwan University 

 

 


